
SPORTA TŪRISMA KOMISIJAS SĒDES 
PROTOKOLS Nr. 1/2022 

 

Attālināti, Zoom vide                                              2022.gada 18. janvārī 

Valdes sēdes laiks 18.30 -20:00 

Sēdē piedalās 5 no 5 valdes locekļiem: Inga Liepiņa, Māra Vilciņa, Nauris  Hofmanis, 

Ingrīda Vaisjune, Normunds Hofmanis. 

Sēdi vada: Inga Liepiņa 

Sēdi protokolē: Ingrīda Vaisjune 
 

Sēdes norise un lēmumi: 

1. Par Sporta tūrisma komisijas koplietošanas inventāra  saraksta akceptēšanu.  

I.Liepiņa un N.Hofmanis informē par iegādāto inventāru sporta tūrisma sacensību 

nodrošināšanai. Diskusija par vietu, kur inventārs glabājas un par to, kādā veidā būs pieejama 

informācija sacensību organizatoriem, viņu atbildību par inventāru. 
 

Lēmumi:  

1) Sporta tūrisma komisijas kopīgas inventārs uzglabāsies Rīgā, Upeņu ielā 2 

(atbildīgā I.Liepiņa). 

2) Informācija par pieejamo inventāru tiks kopīgota google dokumentā, kurā tiks 

atzīmēti arī tā lietošanas gadījumi (nodilums utml.), saraksts nosūtīts sacensību rīkotājiem. 
 

2. Par Latvijas čempionāta sporta tūrismā reitingu. 

Diskusija par to, kā norisināsies šīs sezonas sacensības, prasības epidemioloģiskās 

drošības nodrošināšanai, kā arī kopvērtējuma aprēķināšanas paņēmieni. 
 

Lēmumi: 

1) Individuālā reitinga rezultātu iegūšanai dalībniekiem nepieciešams piedalīties 2 no 

3 sacensībām, komandām 4 no 7 sacensībām. Pārējo dalībnieku rezultāti tiek ierindoti pēc 

tiem, kuri piedalījušies noteikta daudzuma sacensībās. Vienādu punktu skaita gadījumā , 

noteicošās ir vasaras sacensības – Latvijas čempionāts. Rezultātus apkopo I.Vaisjune. 

2) Pirms katrām sacensībām aktualizēt Covid 19 protokolu, atbildīgais – I.Liepiņa. 
 

3. Par metodiskā materiāla izstrādi.  

          I. Liepiņa informē, ka gada laikā būtu jāizstrādā 3 metodiski materiāli sporta tūrismā.  

Tēmas: tūrisma elementu veikšanas metodika, āra vides metodika, sacensību noteikumu 

izstrāde, noteiktu aprakstu veidošana. 
 

Lēmums: Nākošo valdes sēdi veltīt noteikumu izstrādei. 
 

4. Par Latvijas Alpīnistu savienības (LAS) valdes aktualitātēm. 

Nauris Hofmanis informē par jautājumiem, kuros jāizsaka sporta tūrisma komisijas 

viedoklis: par finansējuma kritērijiem, attīstības stratēģijas izstrādi, LAS nosaukuma maiņu, 

pilnsapulces norisi. Par LAS nosaukuma maiņu jau iepriekšējā gadā notika balsošana, kā arī 

nav citi argumenti, lai to būtu jādara. Sporta veidu komisijas ir līdzatbildīgas par sporta veida 

popularizēšanu sabiedrībā. Notiek šo jautājumu apspriešana, diskusija. 
 

Lēmumi:  

1) Rosināt LAS finansiāli vispirms nodrošināt to sacensību finansējumu, kas ir  

Latvijas čempionāti un kausu sacensībās, tad tikai pārējās, jo koeficients būtiski neko 

nemaina. Ieteicamā proporcija varētu būt 2/3 un 1/3. 

2) Sporta tūrisma attīstības stratēģijas izstrādei nolemts veidot atsevišķu tikšanās 

reizi. Laiks: 27.janvāris plkst. 18.00., Zoom 
 

Nākošā komisijas sēde: 08.02.2022. plkst. 18.30 Zoom vidē.  

 

Sēdi vadīja:     I. Liepiņa 

Sēdi protokolēja :                                 I. Vaisjune 

  



SPORTA TŪRISMA KOMISIJAS SĒDES 
PROTOKOLS Nr. 2/2022 

Attālināti, Zoom vide                                              2022.gada 8. februārī 

Valdes sēdes laiks 18.30 -20:00 

Sēdē piedalās 5 no 5 valdes locekļiem: Inga Liepiņa, Māra Vilciņa, Nauris  Hofmanis, 

Ingrīda Vaisjune, Normunds Hofmanis. 

Sēdi vada: Inga Liepiņa 

Sēdi protokolē: Ingrīda Vaisjune 
 

Sēdes norise un lēmumi: 

1. Iepriekšējā protokola kontrole. 

2. Aktualizētais Covid-19 protokols (Inga). 

3. Aktualitātes LAS. 

4. Dažādi. 
 

1. Par Sporta tūrisma komisijas koplietošanas inventāra  saraksta akceptēšanu.  

I.Liepiņa un N.Hofmanis informē par iegādāto inventāru sporta tūrisma sacensību 

nodrošināšanai. Diskusija par vietu, kur inventārs glabājas un par to, kādā veidā būs pieejama 

informācija sacensību organizatoriem, viņu atbildību par inventāru. 

Lēmumi:  

1) Sporta tūrisma komisijas kopīgas inventārs uzglabāsies Rīgā, Upeņu ielā 2 

(atbildīgā I.Liepiņa). 

2) Informācija par pieejamo inventāru tiks kopīgota google dokumentā, kurā tiks 

atzīmēti arī tā lietošanas gadījumi (nodilums utml.), saraksts nosūtīts sacensību rīkotājiem. 
 

2. Par Latvijas čempionāta sporta tūrismā reitingu. 

Diskusija par to, kā norisināsies šīs sezonas sacensības, prasības epidemioloģiskās 

drošības nodrošināšanai, kā arī kopvērtējuma aprēķināšanas paņēmieni. 

Lēmumi: 

1) Individuālā reitinga rezultātu iegūšanai dalībniekiem nepieciešams piedalīties 3 no 

4 sacensībām, komandām 4 no 7 sacensībām. Pārējo dalībnieku rezultāti tiek 

ierindoti pēc tiem, kuri piedalījušies noteikta daudzuma sacensībās. Vienādu 

punktu skaita gadījumā , noteicošās ir vasaras sacensības – Latvijas čempionāts. 

Rezultātus apkopo I.Vaisjune. 

2) Pirms katrām sacensībām aktualizēt Covid 19 protokolu, atbildīgais – I.Liepiņa. 
 

3. Par metodiskā materiāla izstrādi.  

          I. Liepiņa informē, ka gada laikā būtu jāizstrādā 3 metodiski materiāli sporta tūrismā.  

Tēmas: tūrisma elementu veikšanas metodika, āra vides metodika, sacensību noteikumu 

izstrāde, noteiktu aprakstu veidošana. 

Lēmums: Nākošo valdes sēdi veltīt noteikumu izstrādei. 
 

4. Par Latvijas Alpīnistu savienības (LAS) valdes aktualitātēm. 

Nauris Hofmanis informē par jautājumiem, kuros jāizsaka sporta tūrisma komisijas 

viedoklis: par finansējuma kritērijiem, attīstības stratēģijas izstrādi, LAS nosaukuma maiņu, 

pilnsapulces norisi. Par LAS nosaukuma maiņu jau iepriekšējā gadā notika balsošana, kā arī 

nav citi argumenti, lai to būtu jādara. Sporta veidu komisijas ir līdzatbildīgas par sporta veida 

popularizēšanu sabiedrībā. Notiek šo jautājumu apspriešana, diskusija. 

Lēmumi:  

1) Rosināt LAS finansiāli vispirms nodrošināt to sacensību finansējumu, kas ir  Latvijas 

čempionāti un kausu sacensībās, tad tikai pārējās, jo koeficients būtiski neko 

nemaina. Ieteicamā proporcija varētu būt 2/3 un 1/3. 

2) Sporta tūrisma attīstības stratēģijas izstrādei nolemts veidot atsevišķu tikšanās reizi. 

Laiks: 27.janvāris plkst. 18.00., Zoom 
 

Nākošā komisijas sēde: 08.02.2022. plkst. 18.30 Zoom vidē. 

Sēdi vadīja:     I. Liepiņa 

Sēdi protokolēja :                                 I. Vaisjune 



 

SPORTA TŪRISMA KOMISIJAS SĒDES 

PROTOKOLS Nr. 3/2022 

 
Attālināti, Zoom vide                                     2022.gada 10. martā 

Valdes sēdes laiks 18.30 -20:00 

 

Sēdē piedalās 5 no 5 valdes locekļiem: Inga Liepiņa, Māra Vilciņa, Nauris  Hofmanis, 

Ingrīda Vaisjune, Normunds Hofmanis. 

Sēdi vada: Inga Liepiņa 

Sēdi protokolē: Ingrīda Vaisjune 

 

Sēdes norise un lēmumi: 

1. Latvijas Alpīnistu savienības aktualitātes. 

    1.1. 26. martā notiks LAS pilnsapulce, kurā jāsniedz atskaite par sporta tūrisma komisijas 

darbu 2021.gadā.  Diskusija par to, kurš sniegs šo ziņojumu, nolemts, ka to darīs I. Vaisjune, 

pašu ziņojumu sagatavos Nauris Hofmanis, pārējie komisijas locekļi iesūtīs papildus 

materiālu, lai prezentāciju vizualizētu. 
     

Lēmums: sporta tūrisma sekcijas darba atskaiti prezentēs I. Vaisjune 

 

  1.2. Vasaras mēnešos LAS ieradīsies praktikante no Francijas, lai iepazītos ar Latvijas 

pieredzi .  Diskusijas par to, kādus uzdevumus viņa varētu veikt sadarbībā ar sporta tūrisma 

federāciju. 
 

Lēmums: ieskatu  sporta tūrismā, viņa varētu iegūt piedaloties Remoss rīkoto sacensību 

organizēšanā. Uzdevums būtu  - sporta veida popularizēšanas ideju iegūšana. 

 

2. Finansu atskaite par 2021. gadu. I. Liepiņa iepazīstina valdes locekļus ar finansu līdzekļu 

plūsmu biedrībā “Latvijas Jaunatnes sporta tūrisma federācija” kontā. Kontā šī gada janvāra 

mēnesī 2193, 19 eiro.  

        Diskusija par biedru naudu iemaksu šajā gadā, jo iepriekšējā laika periodā, sakarā ar 

Covid epidēmijas situāciju, biedru naudu iemaksas tika atceltas. 

 

Lēmums: Par biedra naudas atcelšanu 2021.gadā lemt aprīļa vidū.  

 

3. Sporta tūrisma stratēģijas izstrāde. Diskusija par iestrādnēm un tālāku izveidi. 

Lēmums: Tiek gaidīts LAS akcepts par to, ka patreizējās iestrādes sakrīt ar tām, kas tiek 

gaidītas no LAS puses. 

 

 

Sēdi vadīja:    I.Liepiņa 

Sēdi protokolēja :                                 I. Vaisjune 

 

 

  



 

SPORTA TŪRISMA KOMISIJAS SĒDES 

PROTOKOLS Nr. 4/2022 

 
 

Attālināti, Zoom vide                                     2022.gada 19. aprīlī 

Valdes sēdes laiks 18.30 -20:00 

 

 

Sēdē piedalās 4 no 5 valdes locekļiem: Inga Liepiņa, Nauris  Hofmanis, Ingrīda Vaisjune, 

Normunds Hofmanis. 

Kā arī: V.Vaisjuns, A.Priedīte, E.Jēkabsone, A.Samsonoviča, D.Gribonoka, K.Rudītis. 

Sēdi vada: Inga Liepiņa 

Sēdi protokolē: Ingrīda Vaisjune 

 

Sēdes norise un lēmumi: 

1. Informācija par Latvijas kausa 1.posmu sporta tūrismā “Rīgas 32.atklātās sacensības 

sporta tūrismā”. 

2. Sporta tūrisma sacensību noteikumi. 

3. Biedra nauda Latvijas Jaunatnes sporta tūrisma biedriem par 2022.gadu. 

 

1. I.Liepiņa informēja par sacensību plānoto norisi, distanču aprakstiem, starta secību. 

2. Diskusijas par atsevišķiem sporta tūrisma sacensību noteikumiem. 

 

Lēmums: 

 Sakarā ar to, ka 2021.gadā pandēmijas dēļ sporta tūrisma sacensības tika atceltas, tiek 

atcelta Latvijas Jaunatnes sporta tūrisma biedru biedra nauda par 2021.gadu. 

 

 

Sēdi vadīja:    I.Liepiņa 

Sēdi protokolēja :                                 I. Vaisjune 

  



SPORTA TŪRISMA KOMISIJAS SĒDES 

PROTOKOLS Nr. 5/2022 

 
 

Attālināti, Zoom vide                                     2022.gada 07. jūnijs 

Valdes sēdes laiks 18.30 -20:00 

 

 

Sēdē piedalās 5 no 5 valdes locekļiem: Inga Liepiņa, Māra Vilciņa, Nauris  Hofmanis, 

Ingrīda Vaisjune, Normunds Hofmanis. 

Sēdi vada: Inga Liepiņa 

Sēdi protokolē: Inga Liepiņa 

 

Sēdes norise un lēmumi: 

1. Latvijas Alpīnistu savienības aktualitātes (LAS). 

N.Hofmanis informē par aktualitātēm LAS. 

2. Atskats par Latvijas čempionāts un meistarsacīkstes - Latvijas skolēnu 76.spartakiāde 

sporta tūrismā (28.-29.05.2022.). 

N.Hofmanis informē, ka sacensībās piedalījās visvairāk C un D grupa komandas (13). 

Sliktāk ar vecākajām grupām, daudziem eksāmeni. Visi sacensību vietas saskaņojumi tika 

saņemti (Valsts meži, pašvaldība, mediķi, privātīpašnieki, mednieki), bet tas prasīja ļoti daudz 

laika. Distanču nodrošināšanā palīdzēja arī treneri (tiesnešu darbā ITT). Diskusijas par 

distancēm, tiesāšanu. 

3. Diskusijas par rudens sporta tūrisma sacensību sezonu, treneru semināru. 

 

Lēmums: Jāpilnveido sporta tūrisma sacensību noteikumi. 

 

 

 

Sēdi vadīja:    I.Liepiņa 

 

Sēdi protokolēja :                                I.Liepiņa 

  



SPORTA TŪRISMA KOMISIJAS SĒDES 

PROTOKOLS Nr. 6/2022 

 
 

Attālināti, Zoom vide                           2022.gada 27. septembrī 

Valdes sēdes laiks 18.30 -20:00 

 

Sēdē piedalās 4 no 5 valdes locekļiem: Inga Liepiņa, Māra Vilciņa, Nauris  Hofmanis, 

Ingrīda Vaisjune. 

Kā arī sēdē piedalās: Valdis Vaisjuns 

Sēdi vada: Inga Liepiņa 

Sēdi protokolē: Ingrīda Vaisjune 

 

Sēdes norise un lēmumi: 

1. Par Latvijas kausa 2.posma sacensības sporta tūrismā “O. Kalpaka piemiņas kauss - 

2022”, 15.-16.10.2022. 
 

I.Vaisjune un V.Vaisjuns komisiju informē par sacensību plānošanas norisi. 

Precizējumi par inventāra saņemšanu – nodošanu un finansējuma avotiem balvām un 

pakalpojumu nodrošināšanai. 

 

2. Par metodisko materiālu izstrādāšanu.  

Sporta tūrisma komisijai jāizveido 3 metodiski materiāli. To temati: āra pasākumu 

organizācija, tūrisma elementu veikšana ( apraksts). Veidotāji – M. Vilciņa, N. Hofmanis, I. 

Liepiņa.  

 

3. Par 2022.gada reitingu.  

Atgādinājums I. Vaisjunei par reitinga rezultātu apkopojumu. 

 

4. Par 2022. gada finansu aktualitātēm.  

Iepriekš plānotais Latvijas kausa 1.posms Jēkabpilī (25.-26.02.2022.) nenotika, palika 

neizlietoti finanšu līdzekļi 430 EUR. Diskusijas par šo līdzekļu izmantošanu. Tiek diskutēts 

un izskatīti varianti: sadalīt starp nākošajām sacensībām; rīkot kopīgu pasākumu – pārgājienu 

un naudu izmantot telpu īrei; novirzīt treneru semināram; atteikties no finansējuma; finansēt 

transportu sacensībām uz Lietuvu.  Balsošanas rezultāts: 4 balsis par semināra rīkošanu un 

naudas novirzīšanu tam.  

 

Lēmums: 430 EUR novirzīt treneru semināram, pasākumu rīkot 10. – 12.12.2022. 

I.Liepiņa iesniedz iesniegumu Latvijas Alpīnistu savienībai, precizē semināra vietu un finanšu 

tāmi. 

 

 

 

 

 

Sēdi vadīja:    I.Liepiņa 

Sēdi protokolēja :                                 I. Vaisjune 

  



SPORTA TŪRISMA KOMISIJAS SĒDES 

PROTOKOLS Nr. 7/2022 

 
 

Attālināti, Zoom vide                                               2022.gada 27. oktobrī 

Valdes sēdes laiks 20.00 -21:00 

Sēdē piedalās 4 no 5 valdes locekļiem: Inga Liepiņa, Normunds Hofmanis, Nauris  

Hofmanis, Ingrīda Vaisjune. 

Sēdē piedalās arī Alise Samsonoviča 

Sēdi vada: Inga Liepiņa 

Sēdi protokolē: Ingrīda Vaisjune 

 

Sēdes norise un lēmumi: 

1. Par Latvijas kausa 2.posma sacensības sporta tūrismā “O. Kalpaka piemiņas kauss - 

2022”, 15.-16.10.2022. 

Sacensību organizēšanas un rezultātu analīze. Sacensībās noritējušas veiksmīgi, 

dalībnieki snieguši pozitīvas atsauksmes.  Latvijas Alpīnistu savienībai (LAS) nosūtīts raksts 

un sacensību rezultāti. Vēl nepieciešams iesniegt finanšu atskaites. 

 

2. Par Starptautiskās sporta tūrsima federācijas kopsapulci 5.-6.11.2022, Grodņā, 

Baltkrievijā. 

Saņemts uzaicinājums piedalīties Starptautiskās sporta tūrisma federācijas kopsapulcē, 

Grodņā, Baltkrievijā. 

Lēmums: Nepiedalamies. I.Vaisjunei sagatavot un nosūtīt vēstuli, kurā minēt apstākļus, kāpēc 

mēs atturamies no patreizējās sadarbības (Starptautiskās politiskās situācijas) un, protams, 

sapulcē nepiedalīsimies. 

 

3. Par semināru sporta tūrisma treneriem un sacensību rīkotājiem. 

I. Liepiņa informē, ka notiek sarunas par semināra vietu, plānota Līgatne. Informācija 

tika precizēta. Semināra tēma - sacensību rīkošana: pieredze un izaicinājumi. 

 

4. Par Sporta tūrisma stratēģijas izstrāde. 

Joprojām nekas nav saņemts no LAS saistībā ar iesniegto sporta tūrisma stratēģiju. 

 

5. Par 2023.gada sporta tūrisma sacensībām. 

Nepieciešams sagatavot 2023.gada sacensību/pasākumu plānu. Diskusijas par 

sacensību dalības maksu un reālām sacensību izmaksām. Īpaši tām sacensībām, kuras notiek 

āra apstākļos, prasa lielu laika un finanšu resursus. Diskusija par sacensību dalības maksas 

pacelšanu līdz 40  eiro no komandas. 

 

        6. Nākošajā sēdē pārrunāt par 2022. gada reitinga apbalvošanu un pasākuma norisi. 

 

 

 

 

 

Sēdi vadīja:    I.Liepiņa 

Sēdi protokolēja :                                 I. Vaisjune 

 

  



SPORTA TŪRISMA KOMISIJAS SĒDES 

PROTOKOLS Nr. 8/2022 

 
 

Attālināti, Zoom vide                                           2022.gada 15. novembrī 

Valdes sēdes laiks 20.00 -21:00 

Sēdē piedalās 4 no 5 valdes locekļiem: Inga Liepiņa, Normunds Hofmanis, Nauris  

Hofmanis, Māra Vilciņa 

Sēdē piedalās arī Alise Samsonoviča 

Sēdi vada: Inga Liepiņa 

Sēdi protokolē: Inga Liepiņa 

 

Sēdes norise un lēmumi: 

1. Par Latvijas kausa 3.posma sacensības sporta tūrismā ““SAPSAN 2022”, 26.-

27.11.2022. 

A.Samsonoviņa informē komisiju par sacensību plānošanas, organizēšanas gaitu. 

Diskusijas par plānoto finanšu izlietojumu, distancēm, sodiem. 

 

2. Par semināru sporta tūrisma treneriem un sacensību rīkotājiem. 

I.Liepiņa informē par semināra vietu, programmu. 

 

Lēmums: Seminārs notiks 2022.gada 10.-11. decembrī, viesu nams "Agave", “Vecžīguri”, 

Līgatnes pag., Cēsu novadā. Programma: 10.11.2021. 

• 12.00 tikšanās pie Līgatnes tūrisma informācijas centrā. 

• 12.00-15.00 Aktīva Līgatnes dabas un antropogēnu resursu izpēte. 

• 15.00-16.00 pusdienas  

• 16.00-17.00 ierašanās un iekārtošanās viesu namā “Agave” (13 km no Līgatnes). 

• 17.00-20.00 darbs pie semināra tēmām: 
o Sporta tūrisma sacensību (ārpus telpām) organizēšanas norises vietas saskaņošana un 

ar to saistītā problemātika. 

o Problēmsituāciju risināšana un analīze sporta tūrisma sacensībās. 

• 20.30 Neformālās diskusijas.  
 

11.12.2022. 

• 8.30 Brokastis 

• 10.00 izbraukšana uz Rehabilitācijas centru “Līgatne”, 18km. 

• 10.30 Latvijas vēstures izzināšana - ekskursija Padomju slepenajā bunkurā (9m zem 

zemes).  

• 12.00 Mājupceļš. 

 

Semināram pieteikeikušies 15 dalībnieki. 

 

 

 

 

Sēdi vadīja:    I.Liepiņa 

Sēdi protokolēja :                                I.Liepiņa 

 


